

Title (en)

Case for calendar sheets or the like.

Title (de)

Gehäuse für Kalenderblätter o.dgl.

Title (fr)

Boîte pour feuilles d'un calendrier ou similaires.

Publication

EP 0359142 A2 19900321 (DE)

Application

EP 89116629 A 19890908

Priority

DE 8811481 U 19880910

Abstract (en)

In a case for calendar sheets or the like, with a front frame (11) with a slider strip (13), which supports a slider (14), in the free space of the frame (11), and with a cover (20), which closes off the rear side, the slider strip (13) is designed as a one-piece double strip (13a, 13b) with an intermediate space (13c). At the same time, the slider strip (13) can be slidably mounted in a groove (16) which extends over a part of the lateral frame strip (15). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Gehäuse für Kalenderblätter o. dgl. mit einem vorderseitigen Rahmen (11) mit einer einen Schieber (14) tragenden Schieberleiste (13) im freien Feld des Rahmens (11) und einem rückseitig abschließenden Deckel (20) ist die Schieberleiste (13) als einteilige Doppelleiste (13 a, 13 b) mit Zwischenraum (13 c) ausgebildet. Dabei kann die Schieberleiste (13) in einer sich über einen Teil der seitlichen Rahmenleiste (15) erstreckenden Nut (16) verschiebbar gelagert sein.

IPC 1-7

B42D 5/04

IPC 8 full level

B42D 5/04 (2006.01); **B42F 7/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

B42D 5/043 (2013.01); **B42F 7/14** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

DE 8811481 U1 19890119; DE 58907277 D1 19940428; EP 0359142 A2 19900321; EP 0359142 A3 19900919; EP 0359142 B1 19940323;
ES 2053894 T3 19940801

DOCDB simple family (application)

DE 8811481 U 19880910; DE 58907277 T 19890908; EP 89116629 A 19890908; ES 89116629 T 19890908